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Hondenhandel na 2 jaar rabiëswetgeving  -  Stand van zaken

Pups onder de 15 weken kunnen sinds 29 december 2014 niet in- of uitgevoerd worden. 
Volgens EU-verordening 576/2013 mogen gezelschapsdieren pas reizen als ze ingeënt 
zijn tegen rabiës. Dat mag ten vroegste op 12 weken en ten minste 21 dagen voor de 
dag van ‘export’.

De maatregel is ondertussen 2 jaar van kracht. Aan de hand van de Traces-cijfers, die 
men dan afweegt tegenover het totaalaantal inschrijvingen van registraties van honden 
bij Dogid, kan men achterhalen of deze maatregel de beoogde doelstelling bereikt.

Vorig jaar vroeg ik een stand van zaken na 1 jaar rabiëswetgeving; toen bleek dat het 
aantal honden dat uit het buitenland geïmporteerd was naar Vlaanderen gedaald was met 
17 procent.

1. Is de daling van de uit het buitenland geïmporteerde honden voortgezet? Kan de 
minister concrete cijfers geven van het aantal uit het buitenland geïmporteerde 
honden in 2016? Hoeveel importen en uit welke landen?

2. Ziet men deze daling/stijging ook terug in het aantal geregistreerde honden? Graag 
cijfers van het aantal geregistreerde honden in 2016. 

3. Welke trend kan de minister waarnemen na twee jaar rabiëswetgeving voor de 
hondenhandel in Vlaanderen? 
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1. Na een daling in 2015 is het aantal ingevoerde honden in 2016 weer gestegen. De 
aantallen en landen van honden ingevoerd in Vlaanderen en opgenomen in Traces 
staan in volgende tabel:

Land 2016
Bulgarije 25
Cyprus 29
Tsjechië 4.478
Spanje 985
Frankrijk 61
Kroatië 1
Hongarije 724
Ierland 45
Italië 13
Nederland 16
Roemenië 787
Zweden 3
Slovakije 11.975
Totaal 19.142

2. Ook het aantal honden dat in 2016 in Vlaanderen geregistreerd werd, is gestegen, 
tot 98.551.

3. Ik kan aan de hand van deze cijfers alleen maar vaststellen dat de federale 
maatregelen die genomen zijn om het risico op de insleep van rabiës te beperken 
geen blijvende vermindering van het aantal ingevoerde honden heeft gehad. 


